

Title (en)

Washing machine including at least one tank attached to an external wall of a body

Title (de)

Waschmaschine, die mindestens einen festen Behälter umfasst, der an einer Außenwand des Gehäuses angebracht ist

Title (fr)

Machine à laver comprenant au moins un réservoir fixe sur une paroi externe d'une carrosserie

Publication

**EP 2314195 A1 20110427 (FR)**

Application

**EP 10187804 A 20101015**

Priority

FR 0904984 A 20091016

Abstract (en)

The machine (1) has a body (2), a tank (5), and fixing elements formed of clamping bolts (6b, 7), screwing mast and positioning holes for fixing an element formed of upper wall (2d) and control panel (4) constituting the machine across the body. The body encloses a wash-tank. The tank is fixed on an external face of rear wall (2b) of the body using the fixing elements for temporarily or permanently fixing the element constituting the machine. The tank is fixed on the rear wall of the body of the machine.

Abstract (fr)

Une machine à laver (1) comprend une carrosserie (2), au moins un réservoir (5), des éléments de fixation (6b,6c,6e,7) d'au moins un élément (4) constituant ladite machine (1) au travers de ladite carrosserie (2), ladite carrosserie (2) enfermant une cuve de lavage. Ledit au moins un réservoir (5) est fixé sur une face externe d'une paroi (2b) de ladite carrosserie (2) au moyen desdits éléments de fixation (6b,6c,6e,7) existants permettant de fixer temporairement ou définitivement ledit au moins un élément (4) constituant ladite machine (1).

IPC 8 full level

**A47L 15/42** (2006.01); **D06F 39/00** (2006.01); **D06F 39/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47L 15/4251** (2013.01 - EP); **A47L 15/4291** (2013.01 - EP); **D06F 39/12** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 19505598 A1 19960822 - FORON WASCHGERAETE GMBH [DE]
- [A] DE 102007041305 A1 20090305 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- [A] GB 2271417 A 19940413 - BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]

Cited by

EP2684508A3; FR2993160A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2314195 A1 20110427; EP 2314195 B1 20120509; AT E556638 T1 20120515; ES 2384778 T3 20120712; FR 2951470 A1 20110422; FR 2951470 B1 20111104; PL 2314195 T3 20121031**

DOCDB simple family (application)

**EP 10187804 A 20101015; AT 10187804 T 20101015; ES 10187804 T 20101015; FR 0904984 A 20091016; PL 10187804 T 20101015**